
Under the theme “Imagination that Connects the World”, Samsung Solve for Tomorrow 2018 calls for all 
Hong Kong students to develop innovative solutions or tools to address the needs of students with 
Special Education Needs (SEN), as well as the people surrounding them, to create a more inclusive 
community for SEN students through the creative use of technology.

2018年Samsung Solve for Tomorrow以「不同想像，連繫『童』一星空」為主題，
鼓勵香港學生透過科技，設計出能協助有特殊教育需要（SEN）學童及其身邊人解
決問題及需要的工具，助SEN學童盡展所長，讓他們與身邊人建立更緊密連繫。

Register via the online form within 1 – 30 September 2018! 
Participating teams must submit their designs on or before 6pm on 31 October 2018.

於 2018年9月1日 - 9月30日 期間填妥網上參賽表格！
成功參賽的隊伍需於2018年10月31日下午6時前提交作品。

比賽歡迎香港小學、中學及大專生，以隊制方式參賽，每隊3至5名同校學生。

Registration

9月
9月1至30日
1-30 September 2018

比賽接受報名
Registration Period 

10月中旬
Mid-October 2018

諮詢工作坊
Consultation Workshop

(詳情稍後公佈)

10月31日
31 October 2018

遞交作品
Submission Deadline

2019年1月
January 2019

頒獎典禮
Award Ceremony

Eligibility
The competition welcomes entries from all university, college, secondary and primary schools students. 
Each team must be comprised of three to five student from the same schools.

中學組及大專組需額外提交
Extra materials for Secondary & Tertiary Sectors

應用程式  或  實體作品
Android Application (AKP file)  OR  Prototype

大專、中學及小學組均需提交

方案計劃書  及  介紹短片
Proposal  AND  Presentation Video

All Teams must submit

發揮創意，
以科技幫助SEN學童
贏取總值高達　  　　　　　　     獎金獎品！
Develop an innovative solution for SEN students with the creative use of 
technology, win the total value of cash and product prizes exceeding HK$460,000! 

HK$460,000

學屆科技比賽
Technology Competition

Open for Registration in September  


